



Møtereferat

Dato: 20.02.2017

Møte i:	Juridisk studentutvalg
Møteleder/referent:	Patrick Oware
Møtedato:	20.02.2017 kl. 14.15
Møtested:	Rom 4.402
Til stede:	Andrea Alver, Emil André Krogh, Kristian Wangsfjord, Mojdeh Allahpour, Kari Sørgaard, Øyvind Helseth.

Faste saker

S 13/17 – Godkjenning av innkalling

Vedtak: Innkalling er godkjent

S 14/17 – Orientering fra leder

Patrick orienterte kort om seneste aktivitet siden forrige møte. Herunder kakefest utenfor rettsalen, omorganiseringsaken og Super-Su. Det skal arrangeres fagråd i Oslo, i mars og utvalget skal sende to representanter.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 15/17 – Orientering fra lunsjmøte med fakultetsledelsen

Semesterets første lunsjmøte ble avholdt i slutten av januar. Representanter fra JSU var Andrea, Mojdeh og Patrick. Fra fakultetet stilte Trude Haugli og Gunnar Eriksen.

På lunsjmøtet ble omorganiseringen diskutert og studentutvalget orienterte om hva de tenkte gjøre videre i prosessen. Den nye utskriftsordningen ble også diskutert og studentutvalget vil kontakte universitetet for å forsøke få tilgang til data/oversikt over utskrifter fra jusstudentene. Utover dette ble kampanjen mot negativt karakterpress, formkrav ved hjemmeeksamen, Studiebarometeret, fagkritisk rekke og tillitsvalgtordningen drøftet.

Neste lunsjmøte er 23.02.2017

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 16/17 – Økonomisk orientering

Kristian arbeider med å utarbeide søknad for midler fra fakultetet, søknadsfrist er 06.03.17. Regnskapet for 2016 skal være ferdigstilt innen dette.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 17/17 – Orientering fra Fakultetsstyret

Det har ikke vært avholdt møte i Fakultetsstyret ennå. Dato for møtet er endret og Emil André vil derfor stille som vara for Kari.

Vedtak: styret tar orientering til etterretning

S 18/17 – Orientering fra Studieutvalget

På seneste møte i studieutvalget ble Studiebarometeret drøftet på generelt nivå. Resultatene er positive men på enkelte av punktene ser man en nedgang internt fra tidligere år, hvilket trolig er et resultat av at noen spørsmål ikke er stilt identisk dette året og at vi har større svarprosent på fakultetet. Studiebarometeret skal drøftes ytterligere på neste møte i Studentparlamentet. Videre er enkelte emnebeskrivelser endret og det er foreslått opprettet et nytt, engelskspråklig, valgfag.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 19/17 – Orientering fra Studentparlamentet

Håvard Rosenlund representant på Studentparlamentet orienterte om seneste nytt fra parlamentet. For tiden er det stort fokus på omorganiseringssaken. Studentrepresentanten skal fremme en resolusjon på parlamentet om at Studentparlamentet skal støtte en bred fakultetsmodell ved en eventuell omorganisering. Utover omorganiseringssaken er det ingen øvrige saker av særskilt interesse for studentutvalget.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 20/17 – Orientering fra Juristforbundet-Student

Representant i Juristforbundet-Student, Lars Sørensen, orienterte per e-post om omstruktureringer i studentseksjonen. Dette vil blant annet trolig innebære at det etableres et fakultetsstyre på hvert fakultet. I tillegg vil dagens ordning, hvor JSU velger studentrepresentanter, fravikes. Juristforbundet Student er imidlertid positive til videre samarbeid med JSU.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

Nye saker

S 09/17 – Omorganisering av UiT

Studentutvalget drøftet omorganiseringsaken og veien videre. Andrea orienterte om underskriftskampanjen som utvalget har hatt på fakultetet den seneste tiden. Totalt har utvalget klart å samle inn 391 underskrifter per 20.02.17 fra studenter som ønsker at fakultetet skal bestå som selvstendig enhet. Hvilket er omlag halvparten av studentene ved fakultetet. 296 av disse studentene svarer ved muntlig spørsmål at de ville ansett det som mindre attraktivt å studere i Tromsø vs. Oslo og Bergen dersom fakultetet ikke består som selvstendig enhet.

Arbeidsgruppene for omorganiseringsprosessen har nå ferdigstilt sine rapporter. Gruppen for omorganisering på fakultetsnivå er ikke enige i sin rapport om hvorledes Universitetsstyret bør omorganisere med en bred eller smal fakultetsmodell. Ved sistnevnte består ikke Det juridiske fakultet som selvstendig fakultet. Studentutvalget synes generelt at rapporten til arbeidsgruppen er balansert og grundig.

Utvalget vil skrive et hørings svar til universitetsstyret innen 13.03.17, Patrick og Emil André tar ansvaret for dette.

Vedtak: Styret utarbeider et hørings svar innen 13.03.17

S 10/17 – Fagkritisk rekke

Semesterets første Fagkritisk rekke avholdes førstkommende mandag, 27.02.17. Foredragsholder er Professor og tidligere Høyesterettsdommer Jens Edvin A. Skoghøy og foredraget har tittelen "Bak lukkede dører i Høyesterett".

Semesterets andre Fagkritisk rekke arrangeres 14.03.17, foredragsholder er Høyesterettsdommer Wenche Elizabeth Arntzen. Tema offentliggjøres etter 27.02.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 22/17 – Undervisningsprisen

Vinner av undervisningsprisen for årets foreleser 2016 ble Lena Bendiksen. Vinner av undervisningsprisen for årets seminarleder 2016 ble Marte Kolsum.

Styret drøftet i hvilken grad det bør reguleres hvor mange ganger på rad undervisere kan vinne prisen. Det ble ikke kommet frem til en konklusjon, men diskusjonen tas opp i løpet av semesteret.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 23/17 – Allmøte

Høstens allmøte arrangeres trolig 23.03.17.

Eventuelt

S 24 /17 – Valg av nye tillitsvalgte

Det er valgt to nye tillitsvalgte på førsteavdeling. Studentene heter Johanne Grov Eilertsen og Tuva Sørensen. Mojdeh og Patrick har hatt opplæring av disse.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

S 25 /17 – Kollokviekurs

Viser til sak 79/16. Styret har fått signaler om at det kan være hensiktsmessig å arrangere kollokviekurs. Fakultetet har imidlertid tatt initiativ til å hjelpe studenter med å opprette grupper. Utvalget vil derfor la neste styre avgjøre om de ønsker å arrangere kollokviekurs etter jul neste studieår. Bakgrunnen for dette er at kollokviekurs trolig blir "overflødig" i begynnelsen av studieåret da studentene i stor grad inspireres til å opprette kollokviegrupper gjennom begynnerkollokviene. Kollokviekurset vil derfor være et tillegg på vårsemesteret for de studentene som etter begynnerkollokviene ikke har funnet studenter å arbeide med i kollokvier.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.

Møtet er hevet kl 16:15

Patrick Oware
Styreleder

–

jsutromsoe@gmail.com